

# Bolderslev Lokalråd

Referat fra konstituerende møde samt bestyrelsesmøde nr. 88 - tirsdag den 6.03.2018 kl. 19:00

## Fritidscentret mødelokale

---

På mødet deltog: Henning, Hans Peter, Brian, Kirsten, Susanne, Mikki og Asta

Endvidere deltog Hans Petersen under punkt 6. Kasper Espersen var inviteret men deltog ikke.

	Emne	Ansvar
1	<b>Valg af mødeleder</b> <i>Valgt blev Kirsten</i>	
2	<b>Godkendelse af dagsorden</b> <i>Blev godkendt</i>	
3	<b>Godkendelse af referat møde nr. 86 og 87. generalforsamling</b> <i>Blev godkendt</i>	
4	<b>Konstituering: Valgt blev</b> <b>Formand: Henning</b> <b>Næstformand: Brian</b> <b>Sekretær: Asta</b> <b>Kasserer: Kirsten</b>	
5	<b>Evaluering af generalforsamling</b> <i>Samme koncept til næste år</i> <i>Brug af mikrofoner anbefales fremover</i>	
6	<b>Udviklingsplan – Status og evt drøftelse af næste step</b> <b>-Status politisk proces</b> Områdefornyelsesprogrammet er nu godkendt af "Vækstudvalget for land og by". Vi forventer, at det er en formalitet at byrådet godkender og programmet kan sendes til ministrirel godkendelse.  <b>Drøftelse af re-vitalisering af arbejdsgrupper</b> Nyt fra købmandsgruppen: <i>Brian orienterede.</i> Det undersøges, hvorvidt Gruppen m. Vestergadetunnelen kan starte op nu	Brian
7	<b>Nyt fra formanden og næstformanden</b> <i>Ingen bemærkninger</i>	
8	<b>Åben for tilføjelser</b> <i>Ingen bemærkninger</i>	
9	<b>Ren dag planlæg mv. 22.4. kl. 09:30</b> 1. <i>Pølser og drikkevarer: HP</i> 2. <i>Plakater: Skolen, Børnehave, Grill, Tank – HP sørger for plakaterne.</i> 3. <i>Handsker: Evt. sponsor</i>	Alle 1. HP 2. HP 3. Susanne
10	<b>Medlemskab – kampagne 2018 (Vejambassadører og status betalingservice)</b> <i>Ca. 50 har tilmeldt sig til betalingservice.</i> <i>Vejambassadører tages op ifm. købmandsgruppens evt. husstandsindsamling</i>	

11	<b>Bosætning – nye tiltag som sparring</b> <i>Fortælle gode historier.</i>	
12	<b>Fastlæggelse af nyheder til hj.side mv</b> for de næste 4 uger 1. Konstitueringsnyhed Henning 2. Storkereden (1. april) 3. Ren dag HP 4. Information om at girokort udsendes 1.4. Tilmelding er stadig muligt.	Alle 1. Henning 2. Henning 3. HP 4. Kirsten
13	<b>Næste møder</b> <i>Tirsdag den 17.4. og tirsdag den 15.5. begge dage kl. 19:00 (lokale er bestilt)</i>	Alle
14	<b>Evt.</b> <i>Ingen bemærkninger</i>	
15	<b>Punkter til næste møde:</b> <i>Gennemgang af hjemmesiden</i> <i>Oprettelse af arbejdsgruppe vedr. Vestergadetunnel</i> <i>Forretningsorden godkendes og underskrives</i> <i>Temaaften omkring involvering af tilflyttere</i> <i>Temaaften omkring bosætning</i>	Alle

*Ref. Asta Danielsen*